
OBECNE ZASTUPITELSTVO VO VRBOVE

zAprsxrcA

z 1. riadneho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Vrbov,

konan6ho drt.a t9.12.2014

Pritomni:

Poslanci : Radovan Bartko, Ing. Norbert Fassinger, Jdn G6ll, Ing. Pavel Hrebeidr. Anton
Hrii6k, Daniel Krempasky, Peter Kuzmiak, Peter Regec, Maridn Zummer

Hlavny kontrol6r : Mgr. Ing. Pavol Bujn6k

Nepritomni: -

Hostia : podfa prezendnej listiny

Program:

1. Otvorenie
2. Urdenie zapisovatel'a a overovatefov z6pisnice
3. Vollba n6vrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uzneseni
5. Preklenovaci uver na projekt ,,Historicko - kulturno - prirodn6 cesta

okolo Tatier"
6. Zfsady hospod6renia s finandnimi prostriedkami obce Vrbov
7. Rozpodtovd opatrenie (,.812014 - MS, ZS

8. Sprdva o vysledkoch a podmienkach vychovno-vzdel6vacej dinnosti MS Vrbov za

5k. r. 2013/2014
9, Spr6va o vysledkoch a podmienkach vychovno-vzdeltxacej dinnosti ZS Yrbov za

3k. r.201312014
10. Prerokovanie nevyderpanej dovolenky Ing. Jozefa Kovalcika
II. Ziadosti o dot6cie pre organrz6cie v obci Vrbov
12. R6zne
13. Diskusia
14. Zixer

Priebeh rokovania :

1. Ofvorenie
Dne5nd zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinov6. starostka

obce, ktor6 ztroveh privitala v5etkych pritomnych. SkonStatovala, Le sf pritomni 8 poslanci



azasadanie obecndho zastupitefstva je uznllania schopnd. PredloZila poslancom program

dnesndho zasadnutia. Poslanec Ing. Fassinger navrhol doplnit' do programu zmluvtt
o poskytnuti poplatkovdho lovu zveri a odbere zveriny v pol'ovnom reviri. Po kr6tkej diskr-rsii

starostka dala hlasovat' o programe 1. zasadnutra OZ so zmenami, z celkoveho podtu 8

pritomnych poslancov hlasovali 3 poslanci (Ing. Fassinger, Zummer, Hrii6k) ZA n6vrh. 4

poslanci (Regec, G6ll, Krempasky, Kuzmiak) hlasovali PROTI n6vrhu a 1 poslanec (Bartko)

sa hlasovanra zdrLal. Uznesenie nebolo prijate. N6sledne starostka dala hlasovat' o programe

1. zasadnutiaOZbezzmren, ktomuto bodu bolo prijatd uznesenie (,. 111201412. zcelkoveho
podtu 8 pritomnych poslancov hlasovalo 8 poslancov ZAntnrh.

2. Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zripisnice
Zazapisovatel'ku na dne5nom zasadnuti bola urden6 DaSa BlaSdttkov6.
Za overcvatel'ov z6pisnice boli navrhnuti Peter Kuzmiak a Daniel Krempasky.
O tomto bode sa nehlasovalo.

3. Vol'ba n6vrhovej komisie
Do ndvrhovej komisie boli navrhnuti Radovan Bartko a Maridn Zummet.
O predloZenom n6vrhu dala starostka hlasovat', k tomuto bodu bolo prijatd uznesetric c.

121201412. Z celkoveho podtu 8 pritomnych poslancov hlasovalo 6 poslancov LA n6vrh a 2

poslanci sa hlasovanta zdrLah..

4. Kontrola plnenia uzneseni
Pri5iel p. Buji6k, kontrol6r obce.
Starostka obce skon5tatovala, Ze uznesenia z ustanovujfceho zasadnutia OZ, l<onandho dia
15.12.2014 boli splnene. O tomto bode sa nehlasovalo.

5. Preklenovaci river na projekt ,,Historicko - kultrirno - prirodni cesta okolo Tatier"
Starostka obce navrhla pristirpit' k d'al5iemu bodu programu a to k preklenovacieho itveru na

projekt ,,Historicko - kultrirno - prirodn6 cesta okolo Tatier". Upozornila poslancov, Ze itver

mdbyt' vrovnakej vfSke ako bude faktura od dod6vatel'a ato v sume 297 600,- EUR anie
v sume 3I3 661,86 EUR ako to bolo uvedend v predch6dzajucej ponuke VUB banky, ktorit

poslanci dostali v materidloch. Ekon6m obce Ing. Polocik vysvetlil poslancom. Le ide

o preklenovaci fver na obdobie, kym obec nedostane dotdciu na tento projekt. K tornr-rto bodtr

bolo prijat6 uznesenie d,. 131201412, z celkov6ho podtu 8 pritomnych poslancov hlasovalo 8

poslancov ZAntxrh.

6. Zilsady hospodrirenia s finaninfmi prostriedkami obce Vrbov
Starostka obce obozn6mila poslancov so zAsadami hospod6renia s finandnymi prostriedkami

obce Vrbov a poprosila Ing. Polocika, ekon6ma obce, aby vysvetlil poslancor-n potrebr-r ich

prijatia. Ing. Polocik uviedol, Ze preklad6 treto zisady hospod6renia z dovodu legislativnych

zmren a vysvetlil poslancom, v ktorych dastiach zhsad nastala zmena. Starostka vyzvala
poslancov, di maju nejak6 ottnky k tomuto bodu. Kontrol6r obce p. Bujn6k uviedol, Le md

nejakd pripomienky, ktore navrhuje zapracovat' do zdsad hospod6renia. Po kr6tkej diskLrsii

starostka dala hlasovat' za schv6lenie zdsad hospoddrenia s finandnymi prostriedkami obce

Vrbov so zapracovanlfmi pripomienkami kontrol6ra obce. K tomuto bodu bolo plrjate

uznesenie (,. f41201412. Z celkovdho podtu 8 pritomnych poslancov irlasovalo 8 poslancov ZA
n6vrh.

7. Rozpoitov6 opatrenie i. 812014 - VtS, ZS
Poslanci pristripili k d'al5iemu bodu, starostka poprosila Ing. Polocika, ekon6ma obce .

o vysvetlenie Rozpodtovdho opatrenia (,. 812014. Ing. Polocik uviedol. Ze toto rozpoctove

)



opatrenie sa tyka beLnych prijmov abehnych vldajov H,tS, SfO a CVC, ide o vlastne

prostriedky, ktor6 MS a ZS ziskali a ktord chc pouZit' na vlastnd potreby. K rozpodtovdmu

opatreniu sa vyjadrila aj p. Ing Dlugo5ovd, z6stupkyf,a riaditel'a Z1,Idadnej Sko11' 1's Vlbor c.

ktor6 vysvetlila poslancom poloZky rozpodtovdho opatrenia, ktord sa tykajri ZS. Po krdtkei

diskusii poslanci pristupili k hlasovaniu. K tomuto bodu bolo pnjate uznesenie a. 151201412.

Z celkov6ho podtu 8 pritomnlich poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nixrh.

8. Sprriva o vysledkoch a podmienkach vychovno-vzdelfvacej iinnosti MS Vrbov
za 5k. r.201312014

Starostka obce preditala poslancom vyjadrenie Rady Skoly pri MS Vrbov. ktora prerokovala

Sprdvu o vlfsledkoch a podmienkach vychovno-vzdel|vacej cinnosti MS Vrbov za Skolsl<v

rok 2013l2OI4 a tuto doporudila zriad'ovatel'ovi na schv6lenie. Starostka sa opytala

poslancov, di maju nejakd othzky k tomuto bodu. Nikto sa neprihl6sil'
Poslanci pristripili k hlasovaniu, k tomuto bodu bolo prijatd uznesenie d. 161201412.

Z celkovdho podtu 8 pritomnych poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nixrh'

9. Sprdva o vysledkoch a podmienkach vychovno-vzdell*acej iinnosti ZS Vrbov
za 5k. r.201312014

Starostka obce preditala poslancom vyjadrenie Rady Skoly pri ZS Vrbov. ktor6 prerokovala

Spr6vu o vysledkoch a podmienkach vychovno-v zdel|vacej dinnosti ZS Vrbov za Skolsky rok

201312014 a trito doporudila znatovatefovi na schvdlenie. Starostka sa opytala poslancov. ci

majir nejake otdzky k tomuto bodu. Nikto sa neprihl6sil'
Poslanci pristripili k hlasovaniu, k tomuto bodu bolo prijatd uznesenie (. l7l20l4l)
Z celkovdho podtu 8 pritomnych poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nixrh.

10. Prerokovanie nevyierpanej dovolenky Ing. Jozefa Kovaliika
Starostka pristirpila k d'alSiemu bodu programu a preditala poslancom ustanovenie $ 2 ods' 2

zfukona (,. 25311994 Z. z. o pr6vnom postaveni a platovych pomeroch starostov obci

a prim6torov miest, podfa ktor6ho n6hrada platu za nevyderpanu dovolenku moZno starostovt

poskytnft', len ak nemohol vyderpat' dovolenku ani do konca budriceho kalenddrnel'ro roku

a ak o tom rozhodlo obecnd zastupitel'stvo. Dalej uviedla, Le Ing. Kovaldikovi zostalo 12 dni

nevyderpanej dovolenky z roku 2013 a23 dni nevyderpanej dovolenky z roku 2014, I'eda

spolu 35 dni, do predstavuje sumu 3426,70 EUR. Yyzvala poslancov, aby sa k tomuto bodu

programu vyjadrili.
Pri5iel Ing. Jozef Bern6t, riaditef Zikladnej Skoly vo Vrbove.

Poslanec Hrii6k - navrhujem schvflit'
Poslanci Gftll aKrempasky - predo nevyderpal? Mal vyderpat''

Poslanec Ing. Fassinger - chcete sa si.rdit'?

Kontrol6r - navrhujem, Le lepSie je preplatit' ESte chcem upozornit' poslancov, Ze Ing.

Kovaldik mdzo z6l<onan6rok aj na 3-mesadnd odstupn6'

Poslanec Regec, Gell - m6me dost'pef,azi?
Poslanec Hriil6k - viem, le ho m6te v zuboch, ale ak sa pOjde na sitd, neverim, Le vyhtitme

ako obec. Kto bude platit'n6klady?
Poslanec Krempasky - predo nemohol vyderpat'?

Ing. Polocik - pri pracovnych sridoch je chr6neny zamestnanec

Poslanec Ing. Fassinger - dohodnime sa

Poslanec G6ll - hlasujme
Poslanec Regec - nejde tu o 340,- EUR, ale o 3426,70 EUR

Pri5iel poslanec Ing. Pavel Hrebefi6r.
Poslanec Ing, Fassinger vyzvalp. Ing. Hrebeddra nech sa vyjadri.

Poslanec Ing. Hrebefl6r - navrhujem preplatit', m6m s tym skfsenosti



Starostka navrhla, aby sa hlasovalo za to, Le 12 dni dovolenky zroku 2013 prepadne

a preplati sa iba 23 dni z roku 2014.
Poslanci G6ll a Krempasky - navrhujem presunut'tento bod na d'alSie zastupitel'stvo
Poslanec Hrii6k - predo?

Poslanec Zummer - chcem, aby sa uvddzalimen6,kto za do hlasoval
Odi5iel poslanec Bartko.
Ing. Polocik - predo ste nenavrhli Kovaldikovi derpat' dovolenku?
Starostka navrhla, aby poslanci pristripili k hlasovaniu.
Poslanec Zummer - predo sateraz bavime takto o nidom?
Starostka - bavime sa o plate. Podk6me na prichod p, Bartka.
Pri5iel poslanec Bartko.
Poslanec Ing. Fassinger - my sme urobili chybu, ked' sme neschv6lili Kovaldikovi derpanie

dovolenky
Ing. Polocik - vy nepoznffie zftkon o obecnom zrtadeni
Starostka - nariad'ujem poslancom naStudovat' si z6kon o obecnom zriader-ri

Kontrol6r - starosta si m6 sdm sebe nariadit' derpanie dovolenky. Podl'a mia m6 n6rok na

preplatenie. V pripade sridneho sporu bude t'aZkd dokazal', Ze nemohol vycerpat' dovolenku.
Neodponidam nepreplatit',
Starostka - pristirpime k hlasovaniu, Kto je za preplatenie 35 dni nevyderpanej dovolenl<y

Ing. Jozefovi Kovaldikovi v rozsahu3426,70 EUR?
Z celkov6ho podtu 9 pritomnych poslancov hlasovali 4 poslanci (Hrin6lt, Ing. Irassiuge r'.

Zlmmer, Ing. Hrebei6r) ZA ndvrh a5 poslancov (Bartko, Regec, Kuzmiak. Gall.

Krempasky) sa hlasovania zdrLalo. Uznesenie k tomuto bodu nebolo plijatd.

11. Ziadosti o dotdcie pre organizdcie v obci Vrbov
Starostka uviedla, Ze pri5li Styri Ziadosti o dot6ciu a to od Zirkladnej orgamztrcie iu-rie Zren

Slovenska vo Vrbove, od Miestneho spolku Slovenskeho dervendho kriZa vo Vrbove. od

Klubu dOchodcov pri Obecnom rirade vo Vrbove a dnes eSte bola dorucend Ziadost'

Futbalov6ho klubu Vrbov.
Ing. Polocik - v5etky dot6cie su zahrnutd v n6vrhu rozpodtu
Starostka - hasidi zattal nepriniesli Ziadost' o dot6ciu, ale prinesir

Poslanec Ing. Fassinger - futbalisti doniesli iba dnes Ziadost', preto navrhujem tuto Ziadost'

presunft' do d'al5ieho zastupitel'stva
Starostka - navrhujem zaoberaf sa iba troma Ziadost'ami a Ziadost' futbalistov presunitt' do

d al5ieho zastupitefstva
Poslanec Hriidk - chcem sa opytat', ak vznikne v obci obdianske zdrulenie podas rolca, ntoZe

poLiadat o dot6ciu aj potom?
Ing. Polocik - m6Ze
Starostka - pristripte k hlasovaniu. Akf vy5ku dot6cie navrhujete tym trom orgamz6ciarn?

Predtjm mali po 300,- EUR.
Poslanec Ing. Fassinger - Klubu d6chodcov navrhujem dat' 500,- EUR
Poslanec Bartko - navrhujem dat'vSetkym rovnako
Poslanec Zummer - navrhujem dat'kaLdej organrzficn 500,- EUR
Poslanci pristripili k hlasovaniu ku kaZdej Ziadosti osobitne.

Hlasovanie o vy5ke dot6cie 500,- EUR pre Klub d6chodcov pri Obecnom rirade vo Vrbove.

k tomuto bodu bolo prljate uznesenie d. 181201412. Z celkovel'ro poctu 9 pritomnych
poslancov bolo 9 poslancov ZAnfnrh.
Hlasovanie o vySke dot6cie 500,- EUR pre Miestny spolok Slovenskeho cerveneho kriZa vo

Vrbove, k tomuto bodu bolo prijatd uznesenie (,. 191201412. Z celkoveho podtu 9 pritomnycl-r

poslancov bolo 9 poslancov ZArti..vrh.



Hlasovanie o vySke dot6cie 500,- EUR pre Zakladnt organizirciu rinie Zien Slovenska vo

Vrbove, k tomuto bodu bolo prijatd uznesenie (,. 201201412. Z celkovdl-ro podtu 9 pritonrnych
poslancov bolo 9 poslancov ZA ndvrh.
Poslanec Bartko - p. farfu Liadal, di by sme nepomohli aj skautom, navrhujem aj im nieco
dat', sri tam aj vrbovskd deti
Poslanec Kuzmiak - aj ja som za
Ing. Polocik - v n6vrhu rozpodtu sri zapoditane penraze aj pre skautov
Starostka - k ostatnym organtzdci6m sa vr6time na buducom zastupitel'stve

12. Rdzne - Zfisady odmefiovania poslancov obecn6ho zastupitel'sfva vo Vrbove
Starostka navrhla poslancom vykonat' sridinnost'ou od 01.01.2015 zmeny vzisaddcll
odmeflovania poslancov a to konkretne v tom, aby bol z6stupca starostu taktieZ odmeriovany.
nakol'ko doteraz zhstupca starostu nemal Liadnu odmenu. Starostka navrhla sumu 30, EUR
v hrubom za kal.du fdast' na zastupitel'stve, s tym Ze z6stupca by dostal odmenu aj ako

poslanec.
Poslanec Ing. Hrebei6r - nebolo by lepSie odmenovat'ho mesacne'/
Ing. Polocik - na zhklade akeho pracovnopr6vneho vzfahu? Ak by uzatvoril dohodu s obcou,
stratil by mand6t poslanca.
Starostka d'alej navrhla vykonat' zmenu v odmene poslanca za l<aLdi ticast' na zasadnuti,
nakol'ko v doteraz platnfch zhsaddch je uvedend, Ze odmena poslanca za l<aLdir [rcast' na

zasadnuti je 20,- EUR v distom, Starostka navrhuje zmenit' tuto odmenu na 30,- EUR
v hrubom, nakol'ko poslanci, ktori sri napriklad starobni ddchodcovia platia niZSie odvody'

atym im vych6dza vySSia odmena ako je 20,- EUR v distom, do je v rozpore so sudasnymi

zhsadamt.
Po kr6tkej diskusii poslanci pristripili k hlasovaniu, k tomuto bodu bolo prijate uznesenie d.

211201412. Z celkovdho podtu 9 pritomnych poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nhvrh.
OdiSiel poslanec Kuzmiak.

13. Rdzne - Pracovn6 obvody poslancov
Starostka v tomto bode predloLila poslancom n6vrh na schv6lenie pracovnych obvodov.

Upozornila poslancov, Ze niekofko novych rodinnfch domov nie je pridelenych do Ziadneho

obvodu anavrhuje ich pridelit'do pracovndho obvodu d. 9. N6sledne vyzvala poslancov. abv

si rozdelili obvody.
Odi5li Ing. Polocik, Ing. Bern6t a Ing. DlugoSov6.

Po kr6tkej diskusii sa poslanci dohodli, Lel<aLdy znich si vyZrebuje pracovny obvod.
Pri5li Ing. Polocik a poslanec Kuzmiak.
Ndsledne si poslanci vyZrebovali pracovne obvody a to takto :

Pracovny obvod d. 1 - Daniel Krempasky
Pracovny obvod (,.2 - Ing. Pavel Hrebei6r
Pracovny obvod d. 3 - Anton Hrii6k
Pracovny obvod (,.4 - Radovan Bartko
Pracovny obvod d. 5 - Peter Regec
Pracovny obvod (,.6 - Peter Kuzmiak
Pracovny obvod (,.7 - Jdn G6ll
Pracovny obvod d. 8 - MartdnZummer
Pracovny obvod d. 9 - Ing. Norbert Fassinger

Poslanci pristripili k hlasovaniu, k tomuto bodu bolo prijate uznesenie d. 221201412.

Z celkoveho podtu 9 pritomnjch poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA ninth.



14. Rdzne - Inventarizalni komisia
Starostka oboznhmtla poslancov s tym, Ze eSte je potrebnd schv6lit' invenLarizacn[r kornisin.
Navrhla pzit' dlenov a to : Ing. Norbert Fassinger, Peter Regec, Ing. Pavel Hreberi6r, Radovan
Bartko a Ing. Eva Demjenov6. Za predsedu navrhla Ing. Pavla Hreben6ra.
Poslanci pristupili k hlasovaniu, k tomuto bodu bolo prijate uznesenie d. 231201412.

Z celkovdho podtu 9 pritomnych poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nixrh.
Poslanec Ing. Hrebeittr poliadal starostku, aby zasadnutia inventartza(,nej komisie zvolfnal
obecny frad. Starostka suhlasila.

15. Diskusia
Pri5iel Ing. Bern6t a Ing. Dlugo5ov6
Do diskusie sa prihl6sil Ing. Jozef Bern6t, riaditef ZS Vrbov, ktory obozndmil poslancov, Ze

z ministerstva priSlo novd nariadenie s novymi koeficientamr az tohto d6vodu Skola dorucila
na obecny rirad novri Ziadost', ktor6 sa tyl<ala navy5enia finandnych prostriedkov pre ZS

aLiada tieto prostriedky zapracovat'do rozpodtu obce. TaktieL uviedol, Ze je potrebne, aby

obec prijala aj novd vSeobecne zhvazne nariadenie, do ktoreho sa zapracujir zmeny podl'a

novdho nariadenia z ministerstva. Ekon6m obce Ing. Polocik poznamenal, Le ak poslanci
neschv6lia novd VZN, nezvylia sa im pnjmy. Poslanec Ing. Fassinger sa opytal, co navrhuje
ekon6m. Ing. Polocik uviedol, Le v ninrhu rozpodtu obce nie sri pl6novand tieto peniaze.

Zmena sa d6 vykonat' rozpoctovym opatrenim s tym, Ze do f-ebrudra 2015 sa scl'rvdli nove

VZN. Poslanci srihlasili s novym VZN a navrhli ho vypracovat' a vyvesit'.
Do diskusie sa d'alej prihl6sil poslanec Kuzmiak, ktory vyzval poslancov, aby si kaZdli z nich
pripravil pracovny pl6n na nasledujuce 4 roky a to drobnosti, ktord si v obci vieme zvel'adit'
i vyuZitim aktivadnych pracovnikov, zvel'adenie obce za pomoci projektov zEIJ a postavenie

telocvidne. Ztnovei vyzval poslancov, aby si pisomne pripravili a doniesli ake nedostatky

okolo seba vidia.
Poslanec Ing. Fassinger - kaLdy by mal vediet' do akej sumy m6Ze ist'
Poslanec Krempasky - ak budeme chciet'niedo urobit', musime n6jst' odkial'na to vziat'
Poslanec Ing. Fassinger - dajme si zfnazok, Le presiahneme hranicu investicii ako

v predch6dzajicom volebnom obdobi, je novd obdobie eurofondov
OdiSiel poslanec Bartko.
Starostka - ak chceme Liadat' peniaze z eurofondov, musime mat' peniaze na projekty, urobit'
sit'aLe,je to urdity proces. Teraz nevieme ake vyzvy budri a tieZ di budemc t-nat' finatrcnc

prostriedky na spolufdast'.
Poslanec Ing. Fassinger - dajme si ztnazok, Ze budeme lepSi ako v minulom obdobi
Poslanec Ing. Hrebefi6r - na drobnd veci sa n6jdu vZdy peniaze, skiisme viicSie akcie napr.

MS, telocvidila alebo distidka, skrisme sa zamerat'na viidSie veci
Ing. Polocik - viidsie akcie sa daju urobif jedine z cudzich zdrojov
PriSiel poslanec Bartko.
Poslanec Ing. Fassinger - zamerajme sa na regul6ciu potoka, cistidku a bytovku
OdiSiel poslanec Kuzmiak.
Ing. Polocik - nemdme dostatodnj podet obyvatel'ov, aby sme sa mohli uchildzar' o takirto

dot6ciu
OdiSiel poslanec Bartko.
Starostka - pri5iel na obecny rirad list zo spolodnosti Doming, s.r.o., aby sme rokovali
o vystavbe bytovky
Poslanec Krempasky - je potrebnd to dat'do zastupitel'stva
Do d'alSej diskusie sa uZ nikto viac neprihl6sil a preto bola ukonden6.

Pri5iel poslanec Bartko.



16. Nrivrh uznesenf
Poslanec Maridn Zummer predital n6vrh prijatlfch uzneseni. Starostka sa opytala poslancov. di
m6 niekto otinky ohfadom uzneseni. Nikto sa nevyiadril.

17. Z6ver
Program dne5ndho zastupitefstva sa vyderpal,
za idasl' a zasadnutie ukondila.

Zapisala: DaSa BlaSd ttkov 6

pani starostka pod'akovala v5etkym pritomnym

Mgr. Tatiana Faltinov6
starostka obce

Overovatelia : Peter Kuzmiak

Daniel KremoaskV


